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     Protokół Nr 231/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 8 grudnia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:12 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Małgorzata Popławska – Naczelnik wydziału Komunikacji 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 2a) sprawy dotyczącej rozpatrzenia wniosku Naczelnika 

Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska z dnia 8.12.2021r. znak 

BOŚ.3026.3.2021.RL o dokonanie zmian w planie chodów w jednostce. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2a) Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska  

z dnia 8.12.2021r. znak BOŚ.3026.3.2021.RL o dokonanie zmian w planie chodów  

w jednostce. 

3. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021 – 

2033. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

6. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu. 

7. Rozpatrzenie Wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 7.12.2021r. o dokonanie 

zmian w planie wydatków w rozdziale 60014. 

8. Podjęcie decyzji dotyczącej sposobu realizacji zadania pn.: „Wykonanie instalacji 

ppoż. w budynku Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu” oraz przeniesienie  

i zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska  

z dnia 8.12.2021r. znak BOŚ.3026.3.2021.RL o dokonanie zmian w planie chodów  

w jednostce. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła wniosek Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska z dnia 

8.12.2021r. znak BOŚ.3026.3.2021.RL o dokonanie zmian w planie chodów w jednostce  

w kwocie 6 432,94 zł w związku z otrzymaniem środków od Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa na wypłatę ekwiwalentów na wyłączenie gruntów rolnych z upraw 

rolnych i prowadzenie upraw leśnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmian dokonuje się na 

podstawie: 

1) wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych o zmniejszenie planu dochodów  

o kwotę 78.743,65 zł. z wpływów z usług i wydatków jednostki o kwotę 78.743,65 zł. 

(wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń). 

2) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o zwiększenie planu wydatków jednostki o kwotę 65.000 zł. z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń pracowników oraz o przeniesienie kwoty 

11.659,33 zł. pomiędzy działami z działu 855 – Rodzina do działu 852 – Pomoc Społeczna 

rozdziału 85218 – Powiatowe centra pomocy rodzinie na wynagrodzenia osobowe 

pracowników i usługi pozostałe. 

3) Wniosku Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu o zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 6.432,94 zł. 

w związku z otrzymaniem środków od Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na 

wypłatę ekwiwalentów na wyłączenie gruntów rolnych z upraw rolnych i prowadzenie upraw 

leśnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021 – 

2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że zmian dokonuje się przede 

wszystkim w przedsięwzięciach dotyczących zadań drogowych realizowanych z Rządowego 

Funduszu Inwestycji lokalnych. Zmianie uległy następujące wartości przedsięwzięć: 

 

1) Budowa chodnika w m. Różańsko. Wartość przedsięwzięcia po zmianie to kwota 

229 000,00 zł. Okres realizacji lata 2021-2022. 

2) Wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ścieżki pieszo-rowerowej Dębno-

Mostno. Wartość przedsięwzięcia po zmianie 100 000,00 zł. Okres realizacji lata 

2021-2022. 

3) Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi od DK23 do m. Dolsk. 

Wartość przedsięwzięcia po zmianie to kwota 123 000,00 zł. Okres realizacji lata 

2021-2022. 

4) Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi Dębno-Grzymiradz. 

Wartość przedsięwzięcia po zmianie to kwota 123 000,00 zł. Okres realizacji lata 

2021-2022. 

5) Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi Nr 2142Z Kaleńsko-gr. 

powiatu. Wartość przedsięwzięcia po zmianie to kwota 102 000,00 zł. Okres realizacji 

lata 2021-2022. 

6) Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego. Wartość 

przedsięwzięcia po zmianie to kwota 650 000,00 zł. Okres realizacji lata 2021-2022. 
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Poinformowała, że zmiany wynikają z cen ofert po przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do kwestii związanej z finansowaniem przedmiotowych zadań w poszczególnych 

gminach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on skierowania 

następujących projektów uchwał pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

2. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021 – 2033. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 231/757/2021 z dnia 8 grudnia 2021 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Poinformował, że we wniosku wskazuje się, że 

przedmiotem sesji jest: 

 

1.    Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2021 – 2033. 

2.    Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o złożeniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowego wniosku. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie Wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 7.12.2021r. o dokonanie zmian 

w planie wydatków w rozdziale 60014. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 7.12.2021r. o dokonanie 

zmian w planie wydatków w kwocie 1 121,00 zł celem zabezpieczenia środków na zadaniu 

"Budowa chodnika w miejscowości Więcław" z przeznaczeniem na zakup 2 tablic 

informacyjnych o dofinansowaniu zadania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Podjęcie decyzji dotyczącej sposobu realizacji zadania pn.: „Wykonanie instalacji ppoż. 

w budynku Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu” oraz przeniesienie  

i zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego na 

wniosek dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu przygotowało i przeprowadziło 

postępowanie, w którym wyłoniono Wykonawcę na realizację zadania pn.: „Aktualizacja 

dokumentacji projektowej dotyczącej dostosowania budynku Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu”. Wykonawca  na prośbę Zamawiającego przedłożył  komplet zaktualizowanej 

dokumentacji tj. przedmiar robót, kosztorysy inwestorskie, projekt budowlany w tym: projekt 

architektoniczno-budowlany, ekspertyza techniczna opiniująca stan techniczny, ekspertyza 

techniczno-pożarowa, projekt techniczny instalacji elektrycznych i instalacji oddymiania, 

specyfikację wykonania i odbioru robót. Obecnie procedowane jest uzyskanie pozwolenia na 

budowę. 

Kwota wykonania robót stanowi 550.469,72 zł (462.110,96 zł roboty budowlane + 88.358,76 

zł wykonanie instalacji ppoż.). Dodatkowo do kwoty robót należy doliczyć koszt inspektora 

nadzoru inwestorskiego, który stanowi ok. 17.000,00 zł oraz wynagrodzenie za opracowaną 

dokumentację tj. 23.862,00 zł. Środki zabezpieczone w budżecie jednostki DPS na 2021r. 

stanowią kwotę 250.000,00 zł.  

Przekazał, że jego zdaniem zadanie nie powinno być ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej z uwagi na zadania jakie szykują się do realizacji związane z termomodernizacją. 

Nie wiemy również jakie będzie rozstrzygnięcie wniosków na zadania związane z remontem 

dróg powiatowych. Zaproponował, aby całość zadania związanego z wykonaniem instalacji 

p.poż zrealizować w roku 2022. W przypadku jego nie wykonania przesunąć środki jaki 

niewygasające na rok 2023. 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, przeniesienie kwoty 250 000,00 zł na rok następny. Zwrócił uwagę na środki 

finansowe jakie zostały przekazane dla Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu, w tym roku 

była to kwota ok. 1 100 000,00 zł. W tym przekazano  środki na dopłatę do busa w kwocie 

89 880,50 zł, środki na wymianę rur c.o. w kwocie 211 474,50 zł, środki w kwocie 

250 000,00 zł na realizację zdania p.poż oraz 99 000,00 zł środki na solary. 

(Informacja tabelaryczna stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że środki nie są wykonane w całości i zostaną przeniesione na rok następny.  

  

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Ponownie wskazał, aby środki w kwocie 250 000,00 zł zostały przeniesione na rok następny, 

jeżeli zajdzie potrzeba dofinansowania zadania wówczas środki zostaną zabezpieczone. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że nie będzie można ogłosić przetargu, jeżeli nie zostaną zabezpieczone środki na 

wykonanie całości zadania. Projekt dotyczy kwoty prawie 600 000,00 zł. Zabezpieczona 

kwota może zostać rozłożona na dwa lata.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że z kwoty 1 100 000,00 zł środki w wysokości 500 000,00 zł przekazano na 

działalność bieżącą placówki. Zapytał jaka kwota została przekazana do Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku na bieżącą działalność? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że ok 1 700 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że kwota 250 000,00 zł nie została zrealizowana w tym roku i przechodzi na rok 

następny. Pozostałe zadania zostały zrealizowane w tym roku.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Dodała, że w środkach przekazanych dla ZSiPO w Barlinku, kwota 209 000,00 zł są to środki 

przekazane na inwestycje. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że na ostatniej sesji zwiększano środki na realizację zadań z uwagi na brak 

możliwości ogłoszenia przetargu, taką samą sytuację mamy teraz w Domu Pomocy 

Społecznej.  

Zwrócił uwagę na propozycję rozwiązania wskazane w karcie sprawy tj. 

Wariant I – Przeniesienie środków z budżetu na 2021r. tj. 250.000,00 zł oraz zabezpieczenie 

dodatkowych środków finansowych w kwocie 350.000,00 zł w budżecie DPS na 

2022r., a także w Wieloletniej Prognozie Finansowej, a następnie przygotowanie  

i przeprowadzenie postępowania przetargowego, wyłonienie wykonawcy  

i zawarcie umowy na realizację zadania w 2022r., (całość robót). 

Wariant II – Podział zadania na etapy oraz zabezpieczenie środków finansowych na lata 

2022/2023. 

Zaproponował poddanie pod głosowanie wariant I, czyli zabezpieczenie kwoty 600 000,00 zł 

w budżecie DPS na 2022 rok. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w przeciwieństwie do prac budowlanych w szkole, wykonanie remontu  

w DPS z podziałem na etapy nie jest możliwe z uwagi na specyfikę jego działalności.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że jest za tym, aby zapłacić za dokumentację, która została zrobiona, zauważył, że 

środki na ten cel są ujęte w kwocie 250 000,00 zł, którą dyrektor posiada do dyspozycji. 

Dopiero w następnym roku można wyłonić wykonawcę. Zwrócił uwagę, że określony do 

końca 2021 roku termin realizacji zaleceń Komendanta Państwowej Powiatowej Straży 

Pożarnej w Myśliborzu dotyczy trzech punktów. Wykonanie instalacji ppoż. To kwota 

88.358,76 zł reszta stanowi pozostałe roboty budowlane. 

Zaproponował dokonać w 2021 roku zapłaty za dokumentację, natomiast w 2022 roku podjąć 

decyzję co do dalszych działań. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że zostanie dokonana płatność wykonawcy za sporządzenie dokumentacji 

technicznej. Zwróciła uwagę, że jednostka otrzymała w 2021 roku środki finansowe w kwocie 

250 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że sprawa wymaga rozpatrzenia. Wskazał na zakres robót budowlanych dot. 

wykonania wydanych zaleceń sanitarnych i p.poż. Zauważył, że wykonanie prac powinno być 

rozłożone na dwa lata. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy dokumentacja jest zrobiona? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy można etapować prace budowlane, np. wykonać jedno piętro i przejść  

w kolejnym roku do następnego piętra? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała jaki jest kosztorys wykonania I piętra? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że kwotę 600 000,00 zł należy zatem podzielić na trzy, czyli ok. 200 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że w jednym roku nie damy rady wykonać przedmiotowego zadania. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Dlatego proponuję się, aby remont rozłożyć na dwa lata,  prace rozpocząć w miesiącach 

sierpień wrzesień i kontynuować je w kolejnym roku.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że jest to sensowne, zapytała, czy musi to być już teraz zapisane w WPF? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie musi być to zapisane. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przypomniał, że zgłosił wniosek o przygotowanie wariantu pierwszego.  

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że jest za rozłożeniem w czasie przedmiotowego zadania,  może nas zastać ciężki 

czas i może być ryzyko że nie będziemy mieć środków finansowych.  Zwróciła uwagę że  

w szpitalach również są zalecenia p.poż, które należy wykonać. Zwróciła uwagę, że 

wnioskowała o to, aby zabezpieczyć środki finansowe dla szpitali, spotkała się z odmową 

Członków Zarządu.  Przekazała, że DPS należy potraktować jak każdą inną 

jednostkę.  Zwróciła uwagę, że rok 2022 będzie ciężkim rokiem,  jest wiele zadań 

rozpoczętych i niezakończonych finansowo.  

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu była mała o tym i było to 

uzgodnione przez radnych,  aby zadanie rozłożyć w czasie na 2022 i 2023 rok. Aby Kwota 

250 000 zł została wpisana w roku 2022, a następna kwota w roku 2023. Wówczas będzie 

można spokojnie ogłosić przetarg. Jednakże obciążymy WPF tym oraz innymi zapisami 

takimi jak termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej. Aby tego uniknąć proponuje 

się wybór wariantu pierwszego tj. czyli zabezpieczenie kwoty 600 000,00 zł  

w budżecie DPS na 2022 rok. Zadanie może być etapowane i zostanie ujęte jako środki 

niewygasające w 2023 roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na kwestię związaną z obciążeniem WPF. Czy zadanie zostanie ujęte  

w jednym roku, czy też rozłożone na dwa lata to jest to takie samo obciążenie. Zapytała  

o jakiej kwocie mówimy zatem w 2022 roku? 

Zwróciła uwagę, że pierwszy wariant dotyczy przeniesienia 250 000,00 zł z 2021 roku na rok 

2022, oraz dodatkowo  zabezpieczenia w roku 2022 kwoty 350 000,00 zł.  Drugi wariant 

dotyczy przeniesienia kwoty 250 000,00 zł z roku 2021 na rok 2022 i zabezpieczenia kwoty 

350 000,00 zł na rok 2023.  Skoro jest mowa tylko o roku 2022 zapytała,  o jaką chodzi kwotę 

na ten rok? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że 600 000,00 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przekazała, że jest to zatem obciążenie budżetu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Przekazał, że jest to złe posunięcie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Zauważył, że na wariant numer II zaproponowany na poprzednim posiedzeniu Zarządu 

Powiatu,  czyli przeniesienie kwoty 250 000,00 zł z roku 2021 na rok 2022 i zabezpieczenie 

kwoty 350 000,00 zł na rok 2023 Członek Zarządu Mariusz Kuziel nie wyraził 
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zgody. Dyskusja w tej sprawie została przeniesiona na dzisiejsze posiedzenie Zarządu 

Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Przekazał, że ma inne zdanie na ten temat. Poruszył kwestię dotyczącą uzgodnień jakich 

dokonano z radnymi Rady Powiatu. Zwrócił uwagę, że wskazywał na to, iż drugi wariant jest 

najbardziej korzystny. Przekazał, że poprosił o dokumentacje niezależnie od jego stanowiska. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Poprosiła o przedstawienie informacji na temat rozmowy jaka odbyła się z dyrektorem Domu 

Pomocy Społecznej w Myśliborzu, która poruszyła temat podwyżek dla pracowników, ich 

koszt został wyszacowany na kwotę 600 000,00 zł. Należy zatem na ten temat patrzeć 

kompleksowo. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Przekazał, że  dlatego też wskazał co w tym roku zostało przekazane dla DPS. Nie chodzi 

zatem o to, że Członkowie Zarządu spoza Myśliborza są przeciwni, tylko szukamy takich 

rozwiązań, aby były najlepsze. Patrząc na skalę pomocy dla DPS w stosunku do lat ubiegłych, 

w tym roku nastąpiła wysoka dynamika tej pomocy.  

Zauważył, że podczas rozmów z radnymi był poruszany również temat Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu,  gdzie dokumentacja projektowa to kwota 350 000,00 zł, 

pozostają jeszcze koszty realizacji inwestycji. Zwrócił uwagę na środki finansowe jakie 

zostały dołożone przez Powiat Myśliborski do inwestycji na ul. Celnej w Myśliborzu   

w kwocie 1 000 000,00 zł, do  inwestycji w miejscowości Dalsze w kwocie 1 000 000,00 

zł.  Zwrócił uwagę, że drogę w miejscowości Ożar wykonano bez dopłat ze środków 

własnych powiatu, kosztem likwidacji chodnika i oświetlenia.  

 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Przypomniała, że jeżeli chodzi o inwestycję w miejscowości Dalsze to  do wkładu 

własnego  przekazano dofinansowanie z Gminy Myślibórz i partnera trzeciego. Przekazała, że 

chciałaby, aby było ono na takim samym poziomie przy inwestycji w miejscowości 

Różańsko, które jest w kolejności oraz na inwestycji w miejscowości Płonno, gdzie jak 

ustalono droga ta ma zostać zgłoszona do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych. 
Zauważyła, że na dzień dzisiejszy wkład własny do inwestycji w miejscowości Różańsko to 

kwota 3 000 000,00 zł.  Do inwestycji w miejscowości Mostkowo-Ławy należy zabezpieczyć 

50%. Poprosiła, aby nie mówić tak że musieliśmy dołożyć,  gdyż do inwestycji  

w miejscowości Dalsze znaleziono partnera, który również dołożył środki finansowe.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Przekazał, że inwestycja Mostkowo-Ławy jeszcze nie jest wykonywana, ani też kolejna droga 

w miejscowości Boleszkowice.  Wskazał że mówił o inwestycjach już zakończonych  

w m. Dalsze i na ul. Celnej w Myśliborzu.  

Ponownie wskazał, że inwestycja w miejscowości Ożar zakończyła się bez dopłaty ze strony 

Powiatu Myśliborskiego kosztem wycięcia chodnika i oświetlenia.  Zauważył, że Gmina 

Barlinek również dofinansowała to zadanie.  
 
Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Poprosił o powrócenie do porządku obrad,  poruszył kwestię dotyczącą ujęcia zadania WPF. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie stanowiska w tej sprawie, i wskazanie który  

z tych wariantów byłby  lepszy dla budżetu? 
 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przekazała, że nie wiemy jak będzie wyglądał rok 2022 i 2023. Wybierając  

z przedstawionych dwóch wariantów, to lepszym dla budżetu jest rozłożenie zadania na 2 

lata. Zwróciła uwagę na deficyt w budżecie na rok 2022. Każda jednostka i pracownicy 

oczekują jakiś zmian.  
Zauważyła, że należy wskazać źródło finansowania dla kwoty 350 000 zł. Dochody jakie 

zostały oszacowane na rok 2021 zostały rozpisane. Wolne środki, które nie zostały 

wykorzystane w 2021 roku już zostały ujęte na rok 2022, została również oszacowana 

nadwyżka tego roku.  
 
Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Przekazał, że propozycja ujęcia zadania WPF na rok 2022 i 2023, czyli  przeniesienia 250 000 

z roku 2021 na rok 2022 i zabezpieczenie kwoty 350 000 zł w 2023 roku 

była przedyskutowana na spotkaniu z radnymi z terenów Gminy Myślibórz. Przekazał, że 

proponowano również ujęcie zadania w całości na rok 2022, jednak jak Skarbnik wskazuje 

będzie to zbyt duże obciążenie dla budżetu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Wyjaśniła, że obie propozycje stanowią obciążenie dla budżetu, gdyż jest to wprowadzenie 

nowego zadania.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Zauważył, że Skarbnik z dwóch przedstawionych wariantów zarekomendowała wybór 

wariantu Nr 2. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że źródłem finansowania, jeżeli się nie znajdzie innego mogą być środki  

z wyemitowanych obligacji na rzecz Szpitala w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Zapytał co z podwyżkami dla pracowników? Dyrektor jednostki na spotkaniu z radnymi 

powiedziała, że  jeżeli coś w tej materii się nie zrobi to nie będzie miała kim pracować. Może 

nie ma sensu dyskutować o inwestycjach skoro jednostka nie będzie miała kadry, aby 

świadczyć usługi na takim poziomie i dlatego mieszkańców którzy tam dziś przebywają. 

Jeżeli koszt podwyżek to 600 000 zł to należy się zatem zastanowić co dalej.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że należy dojść w tej sprawie do porozumienia. Przekazał, że rozmawiał z innymi 

powiatami w sprawie DPS i opłat jakie są za jednego pensjonariusza.  W Gryficach opłata jest 

taka sama jak w Powiecie Myśliborskim, natomiast w Wałczu opłata ta jest niższa. Zarobki są 

również takie jak u nas, zatem sytuacja jest podobna. W naszym przypadku jest tak, że 

znalazły się zakłady pracy tj. szpitale w Barlinku i Pyrzycach, które zaczęły podbierać 

pracowników płacąc im wyższe wynagrodzenia. Odniósł się do kwestii dotyczącej podwyżek 

dla pracowników DPS, zwrócił uwagę, że dyrektor ma dokonać obliczeń. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że ma wątpliwości. Podwyżki będą musiały być wypłacone. Zwróciła uwagę na 

wzrost średniego wynagrodzenia pracowników. Temat jest trudny, zapytała jak Członek 

Zarządu Mariusz Kuziel widzi rozpisanie zadania na następne lata? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Odpowiedział, że uważa, iż kwota 350 000,00 zł powinna być zapisana na 2023 rok, 

natomiast kwota 250 000,00 zł powinna być przerzucona na rok 2022. Jednak pojawia się 

pewien warunek dotyczący uregulowania płac w jednostce. Zwrócił uwagę na informacje 

przekazywane przez dyrektora jednostki w zakresie braku personelu. Przekazał, że jest to 

bardzo duży problem. Jeżeli dyrektor jednostki nie będzie miała fachowego personelu do 

wykonywania zadań jakie są przypisane dla DPS,  to nie będzie mogła mieć tyle 

pensjonariuszy. Wskazał, żeby nie było podobnej sytuacji, tak jak nastąpiło to  

w Renicach,  gdzie zakładano, że będzie więcej wychowanków,  a przez dwa lata musieliśmy 

dokładać do funkcjonowania tej jednostki. Przekazał że ruchy kadrowe są wszędzie, również 

w szpitalach. Pracownicy wybierają takie miejsca pracy gdzie mają lepsze warunki 

finansowe.  Tak będzie się działo również w DPS. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że oprócz podwyżek w DPS pracownicy pozostałych jednostek również zwrócą się 

z wnioskiem o zwiększenie wynagrodzeń.  W takim razie wszystkie inwestycje powinny być 

w tym momencie zablokowane, jeżeli mamy obawiać się podwyżek w jednostkach. Odniósł 

się do tematu dotyczącego podwyższenia wynagrodzeń pracowników. Przekazał, że jest 

zdziwiony, iż dyrektor DPS tak długo czekała z tym tematem.  

Wicestarosta - Alicja Prill 
Zauważyła, że w roku 2021 dyrektor nie występowała z wnioskiem o podwyżki z uwagi na to, 

że pozyskiwała środki na wynagrodzenia dla pracowników. W tej chwili najniższe 

wynagrodzenie idzie w górę, pracownicy są zachęcani do pracy w innych placówkach, więc 

należy temu przeciwdziałać. Wysokość podwyżek w jednostce wymaga przedyskutowania.  

Poprosiła, aby dyskusja na ten temat została zamknięta i aby przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile będzie zapisanych w 2022 roku środków finansowych na DPS? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odpowiedziała. że z zestawienia dochodów które planuje jednostka uzyskać, dodając dotacje 

minusując wydatki DPS oraz wydatki CUW na DPS to w jednostce brakuje 500 000 zł. 

 
Wicestarosta - Alicja Prill 
Zapytała, ile będzie brakować w RPOT w Dębnie,  też są to podobne jednostki o tym samym 

charakterze? 
 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odpowiedziała, że też ok. 500 000,00 zł. 
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Wicestarosta - Alicja Prill 
Przekazała, że zaproponowany wariant dotyczy tego iż, kwota 250 000 zł przechodzi z roku 

2021 na rok 2022,  natomiast w roku 2023 zapisana zostanie kwota 350 000 zł,  aby można 

było rozpisać przetarg na zadanie, które będzie realizowane na przełomie roku 2022/2023.  
 
Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, czy musi być zaplanowane całe zadanie? 
 
Wicestarosta - Alicja Prill 
Zwróciła uwagę na opracowaną dokumentację, zapytała dlaczego nie może być zapisana 

całość zadania? 

 
Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, co jak zabraknie nam pieniędzy? 
 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Zwróciła uwagę, że niektóre z zadań nie jest rozpoczęte i wówczas będzie można z nich 

zabrać brakujące środki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Poruszył kwestię dotyczącą remontu budynku Domu Wczasów Dziecięcych. Zapytał, czy 

ktoś wie ile ten remont będzie kosztował i skąd będą wzięte na to środki finansowe?  

 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Odpowiedziała, że koszt dokumentacji to kwota 350 000,00 zł ponadto rozpoczęto procedurę 

zbycia nieruchomości w Renicach. Jeżeli chodzi o koszty remontu to zostanie sporządzona 

wycena.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odniósł się do tematu dotyczącego sprzedaży nieruchomości w Renicach. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Przekazała, że ma wątpliwości w przedmiotowej sprawie. Zwróciła uwagę, że wszyscy radni 

powiatowi powinni wypracować konsensus i podjąć wspólną decyzję. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Poruszył temat dotyczący uzgodnień prowadzonych z radnymi w zakresie przedstawionych 

wariantów w przedmiotowej sprawie.  

Zaproponował wybór wariantu I tj. dokonanie podziału realizacji zadania na etapy oraz: 

przeniesienie kwoty zaplanowanej na realizację ww. zadania w wysokości 250 000,00 zł  

z 2021 roku  do realizacji w 2022 roku, zabezpieczenie dodatkowej kwoty w wysokości 350 

000,00 zł na 2023 rok i ujęciu zadania w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego w latach 2022 i 2023. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, czy inwestycja dotycząca remontu budynku Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu zostanie uwidoczniona w WPF? Jakie wydatki będą w 2022 roku i w roku 

2023. Zwróciła uwagę, że dałoby to obraz w zakresie wydatków jakie należy planować. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie posiada takich danych finansowych. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zauważyła, że jeżeli chodzi o zadanie w DPS to w dyskusji chodzi zatem o uwidocznienie  

w budżecie kwoty 350 000,00 zł w roku 2023 bądź nie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że należy brać pod uwagę również nieuniknione podwyżki dla pracowników. 

Zapytał jaki jest termin usunięcia nieprawidłowości p.poż w DPS? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Odpowiedział, że termin to 31.12.2021r. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, czy można go przesunąć? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Zwrócił uwagę, że postanowienie jest wydane przez Komendanta Wojewódzkiego, sprawa 

wydłużenia terminu usunięcia nieprawidłowości musi być przeanalizowana.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że należy zatem podjąć decyzję, zaproponował, aby zadanie zostało tak jak 

wcześniej wspomniano podzielone na okres dwóch lat i ujęcie go w WPF. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu podziału realizacji zadania na etapy oraz: 

1) Przeniesieniu kwoty zaplanowanej na realizację ww. zadania w wysokości 250 000,00 zł  

z 2021 roku  do realizacji w 2022 roku. 

2)Zabezpieczeniu dodatkowej kwoty w wysokości 350 000,00 zł na 2023 rok. 

3)  ujęciu zadania w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego w latach 

2022 i 2023. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że w związku z wnioskiem zgłoszonym na poprzednim posiedzeniu Zarządu 

Powiatu poprosił o dyskusję w sprawie Filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił korespondencję dotyczącą wskazania nowego miejsca na potrzeby 

funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Dębnie jaka była prowadzona z Burmistrzem 

Dębna. 

(Dokumentacja stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

Zwrócił uwagę, że z protokołu z przeglądu warunków pracy w pomieszczeniach filii wynika, 

że pomieszczenia wymagają remontu i w tych warunkach pracownicy nie powinni pracować. 

Przypomniał, że już wcześniej była dyskusja na posiedzeniu Zarządu Powiatu, iż są 
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prowadzone rozmowy z Burmistrzem Dębna dotyczące zmiany miejsca prowadzenia filii 

Wydziału Komunikacji. Przekazywano wówczas informacje, że jeżeli zwolnione zostaną 

pomieszczenia zajmowane przez Wydział Oświaty Urzędu Miejskiego, to wówczas 

pomieszczenia te zostaną przygotowane na potrzeby prowadzenia filii. Przekazał, że w piśmie 

z dnia 27 października 2021 roku Burmistrz Dębna poinformował, że w wyniku dokonanych 

w dniu 21 października 2021 roku oględzin (przez Sekretarza Gminy w obecności 

Kierownika Wydziału Administracyjno-Prawnego Urzędu) pomieszczeń Filii Wydziału 

Komunikacji stwierdził, że ich stan techniczny jest dobry. W piśmie przypomniał, że 

przenosząc Filię Wydziału do budynku przy ul. Piłsudskiego 3 poniesiono znaczne nakłady 

finansowe. Wykonano remont pomieszczeń dla Filii dostosowując je do wymogów 

technicznych określonych przez MSWiA oraz założono infrastrukturę teleinformatyczną 

zapewniającą prawidłowe funkcjonowanie systemu CEPIK. Burmistrz poinformował, że 

podtrzymuje swoje stanowisko wyrażone w piśmie z dnia 16.12.2020r. o braku możliwości 

przeniesienia, na obecną chwilę Filii do nowej siedziby. Poprosił o wypowiedź w tej sprawie 

Naczelnika Wydziału. 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Przekazała, że w pomieszczeniach filii Wydziału Komunikacji pracowała, blisko 15 lat. 

Przekazała, że przenosząc filię z Urzędu Miasta do budynku przy ul. Piłsudskiego w Dębnie 

nie mieściły się w tych pomieszczeniach regały. Same pomieszczenia, jak również ich 

rozmieszczenie nie są przystosowane do obsługi takiej ilości interesantów.  

Przedstawiła informacje na temat ilości zarejestrowanych spraw, łącznie jest ich 4911, jakie 

są wykonywane przez filę Wydziału. Zauważyła, że mając na uwadze, że połowa z tych 

spraw to rejestracja pojazdu to w tych przypadkach interesanci przychodzą do filii 

dwukrotnie. Zwróciła uwagę, że w budynku, w którym mieści się filia nie ma monitoringu, 

ani ochrony budynku, nie ma ogólnodostępnej toalety, nie ma możliwości przyjęcia osób 

niepełnosprawnych, korytarz jest nieogrzewany i w okresie zimowym panują tam niskie 

temperatury. Wniosła uwagi na temat dyskomfortu pracy w budynku, w którym mieści się 

siedziba filii Wydziału. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na treść Protokołu Nr 3/2021 z przeglądu warunków pracy w pomieszczeniach 

Filii Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu zlokalizowanej w Dębnie 

przy ul. Piłsudskiego 3. Odczytał wnioski wyszczególnione w przedmiotowym protokole. 

Przekazał, że według niego w pomieszczeniach nie ma warunków pracy, które byłyby do 

zaaprobowania na najbliżej lata. Zwrócił uwag na odmienne warunki pracy w Starostwie 

Powiatowym, czy też w Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku. 

Przekazał, że jeżeli miałby zadziałać w tej sprawie to byłaby to radykalna decyzja, czyli 

przeniesienie pracowników wraz z dokumentacją do Myśliborza.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do zapisów Protokołu Nr 3/2021 z przeglądu warunków pracy  

w pomieszczeniach Filii Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

zlokalizowanej w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 3, gdzie opisano stan przedmiotowych 

pomieszczeń. Przekazała, że rozmawiała w tej sprawie z Przewodniczącym Rady miejskiej  

w Dębnie oraz poinformowała o tym fakcie Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu 

Rady miejskiej w Dębnie. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że pozostają trzy kierunki działań, czyli czekanie i nie wykonywanie żadnych 

działań, przeniesienie siedziby filii do Myśliborza, bądź dalsze rozmowy z Burmistrzem 

Dębna w tej sprawie. 

Zapytał Naczelnika wydziału jak pracownicy Wydziału odnoszą się do warunków pracy  

w pomieszczeniach filii? 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Zwróciła uwagę na profesjonalizm i zaangażowanie w pracę pracowników, stworzenie im 

lepszych warunków pracy poprawi komfort pracy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że lepszych warunków pracy na dzień dzisiejszy nie ma i należy pochylić się 

nad zaistniałym problemem. Albo działamy restrykcyjnie, albo godzimy się na tą sytuację  

i nie podejmujemy tego tematu. Należy pomyśleć o interesantach, czyli mieszkańcach Gminy 

Dębno, którzy narzekają na warunki lokalowe filii już od lat. 

Przekazała, że podejmie próbę rozmów w tej sprawie z Burmistrzem Dębna wówczas będzie 

można na spokojnie podjąć dalsze decyzje, które będą wiązały się z poprawą warunków 

funkcjonowania Filii Wydziału Komunikacji.  

Zaproponowała, aby protokół z przeglądu warunków pracy w pomieszczeniach Filii Wydziału 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu zlokalizowanej w Dębnie przy ul. 

Piłsudskiego 3 został wysłany do Burmistrza Dębna. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również zaproponował przekazanie protokołu dla Burmistrza Dębna. Wskazał, że należy 

określić termin na konkretną odpowiedź w przedmiotowej sprawie. Zaproponował, aby były 

to dwa tygodnie. Jeżeli nie uzyskamy pisemnego stanowiska ze strony Burmistrza Dębna to 

wówczas będzie można podejmować inne działania w tej sprawie.  

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła powrócenie do złożonego przez nią wniosku o uwidocznienie w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego kwot środków finansowych z przeznaczeniem dla Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. oraz Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

Zwróciła uwagę, że brak tej kwoty widocznie zaplanowanej w budżecie staje się argumentem 

wskazującym na to, że radni powiatowi godzą się na to. Poprosiła o przegłosowanie 

przedmiotowego wniosku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest przeciwnego zdania. Szpital w Dębnie jest naszym szpitalem, nie mamy 

wyszczególnionych środków w budżecie na poszczególne jednostki organizacyjne. Zarząd na 

bieżąco w ramach potrzeb przeznacza środki finansowe. Nie stać nas, abyśmy wskazywali 

środki dla poszczególnych jednostek. Przekazał, że pokazując pieniądze dla szpitali 

spowoduje brak działań z ich strony. Zwrócił uwagę na próby rozmów podejmowanych  

z Gminą Barlinek w sprawie dotyczącej szpitala. Jeżeli środki zostaną pokazane to Gmina nie 

będzie podejmować działań, a szpital będzie żądał przekazania środków finansowych.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy wskazanie kwot w budżecie jest związane z koniecznością wydatkowania tych 

środków? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że tak. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby w budżecie nie wskazywać przeznaczenia środków dla szpitali, lecz 

ogólnie na ochronę zdrowia. Zwróciła, uwagę, że Gmina zaplanowała środki w swoim 

budżecie i nie wydatkowała ich w całości. Przedstawiany jest taki argument, że środki są 

zaplanowane, i tylko Powiat otrzymuje zarzuty, że nie pokazuje środków finansowych  

w swoim budżecie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania odrzucił wniosek Członka Zarządu Wioletty 

Drzewińskiej o uwidocznienie w budżecie Powiatu Myśliborskiego kwot środków 

finansowych z przeznaczeniem dla Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

Sp. z o.o. oraz Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska), przeciw – 1  

(A. Potyra), 3 Członków Zarządu (M. Kuziel, A. Prill, M. Norsesowicz) wstrzymało się od 

głosu 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 


